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Motion angående uppgradering av återvinningsstationerna  
Mycket behöver göras för att underlätta för Vallentunaborna att lämna avfall till 
återvinningsstationerna.  
 
Ett mycket påtagligt problem är dålig belysning. Vi har kunnat konstatera att 
återvinningsstationerna är i stort sett helt mörklagda efter mörkrets inbrott under vinterhalvåret. 
Det känns otryggt, försvårar sorteringen och avskräcker människor från att lämna avfall.  
 
Vänsterpartiet yrkar att Kommunfullmäktige beslutar 
 
att belysningen vid återvinningsstationerna förbättras.  
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